
 

 

 

 

Skolebestyrelsen Engelsborgskolen 

 
Mandag d. 17. december 2024 klokken 17.00 – 19.30 

Lokale: Personalerum, administrationsbygningen 2. sal 

Mødeleder: John 

Referent: Sas 

Forplejning: Sandwich 
 

 
Deltagere: Tina Svendsen, John Poulsen, Kristina Rye Løndsmann, Lars Esben 

Brammer Boldt, Louise Normand Jespersen, Elena Hove-Aggerhold, Morten Jensen, 

Morten Amstrup, Sasa Popovic, Birthe Pedersen, Oliver Resch. 

Fraværende: Sarah og Luca 



 

 

1. Godkendelse af dagsorden Godkendt  

2. Godkendelse af referat fra 
sidste møde 

Godkendt 

3. Meddelelser 

Formand: 
Skoleledelse: 
Elevrepræsentanter: 
Medarbejderrepræsentanter: 
Andre meddelelser: 

Orientering v. John 

Morten Amstrup beretter at der bliver arbejdet stærkt da der 

kun er tre på ledelelsgangen, og på trods af dette er der godt 

styr på skolen, og der hersker en god fællesskabsånd i hele 

personalegruppen. Interim skoleleder Karina Fried starter d. 6/1 

og to måneder frem. Vi håber at kunne ansætte ny skoleleder 

og denne kan starte d. 1. marts 2025.  
 

Elev rep. Er fraværende  

 

Medarbejderrep.: Trivselstirsdag, hvor alle hjalp med en stor 

oprydning på hele skolen. Der er en rigtig god stemning i hele 

personalegruppen.  

 

Formand: Bestyrelsen er i dialog med centerchefen vedr. 

ansættelsesproces af ny skoleleder.  

 

 

4. Ansættelsesproces for ny 
skoleleder 

Kristina og Lars 

To forældrerepræsentanter fra skolebestyrelsen sidder i 

ansættelsesudvalget. Processen med rekruteringskonsulenten 

har været meget positiv. Involverering af medarbejdere, 

forældre og elever.  

5. Valg til skolebestyrelsen 

Information – John 

Skoleudvalget godkendte at der kan udskrives valg til 

skolebestyrelse. Der skal være valg igen efter 1½ år. Processen 

skal være afsluttet d. 28 febr. Processen begynder i januar. 

Interimlederen bliver bedt om at hjælpe med dette. Der laves et 

ekstra møde i skolebestyrelsen i slutningen af februar.  Alle 

medlemmer skal melde til Morten Amstrup om de genopstiller , 

deadline for dette er den 6 januar 2025.  

6. Princip for SFO og Klub 
Baune 

Beslutning – Sas og Morten 

Formanden og resten af bestyrelsen roste mål og 

indholdsbeskrivelsen, og havde ganske få rettelser. Den er 

hermed vedtaget og revideres om tre år fra dags dato.  

 

7. Princip for klassedeling 

Beslutning v. John 

Formanden redegjorde for historikken for princip for 

klassedeling. 

Princippet blev drøftet. Der var ikke enighed i skolebestyrelsen 

hvorvidt princippet skulle vedtages eller ikke. Skoleledelse og 

medarbejderrepræsentanter argumenterede for ikke at fortsætte 

med klassedelingen. Et flertal blandt forældrerepræsentanterne 

argumenterede for at fortsætte.    

Grundet uenighed blev princippet vedtaget igennem en 

afstemning: 3 stemte imod, og 4 stemte for at der skal 

fortsættes med klassedeling.  

  

8. Salg af Søvighus og 
renovering af Hyldebo 

Morten Jensen  

Til orientering. 1 april flyttes der ind på Hyldebo. Der kommer 

ny legeplads. 



9. Julebrev fra bestyrelsen 

Dialog – Kristina og John 

Der kommer status af principper for skoledeling, samt generelt 

hvordan året er gået.  

10. Evt. 1) Ministeriet ønsker at starte et pilotprojekt op omkring 

skoleværgring ,så der er onlineundervisning. Vi er dog startet 

på dette. Bestyrelsen godkender hvad ledelsen beslutter.  

2)   Elevrådet var fraværende – Sas drøfter dette med 

formanden.   

11. Kommende punkter  

 


